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Αποψη…
/ Σχόλια αναγνωστών

Χαίρετε,

Θεωρώ ότι γράφτηκαν και ειπώθηκαν πολλά. Πάρα πολλά.

Ο κάθε άνθρωπος κρίνεται για τις πράξεις του με τα δεδομένα που είχε όταν τα
έπραττε.

Εμείς και κανείς στον κόσμο δεν γνωρίζει τα δεδομένα αυτά. Μόνο ο Θεός.

Συνεπώς δεν έχουμε κανένα δικαίωμα να κρίνουμε κανέναν.

Εάν θέλουμε να κάνουμε κάτι, τότε αυτό είναι προσευχή για να τα διευθετήσει
και να τα οικονομήσει όλα ο Θεός όπως πρέπει.

Αλλά επειδή αυτό είναι δύσκολο πια τη σημερινή εποχή, για αυτό προτιμάται η
επιχειρηματολογία.

Ας τιμήσουμε το Θεό με την ταπείνωσή μας για το θέμα αυτό και ας περιμένουμε
από Αυτόν μια ηχηρότερη απάντηση.

Δύσκολο, το ξέρω. Εγώ δεν μπορώ να το εφαρμόσω καν ούτε για απλά πράγματα.
Όμως αυτό θα κάνει τη διαφορά…

Με εκτίμηση

Γιώργος Αρ. Βόκας
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